
Zápis ze zasedání Vědecké rady FF Univerzity Pardubice 
ze dne 22. 6. 2023  

uskutečněné formou online schůzky přes MS Teams 
 
Přítomni: 
Externí členové: 
doc. PhDr. Ivana Ebelová, CSc.; doc. Mgr. Erik Gilk, Ph.D.; doc. ThDr. Jiří Gebelt, Th.D.; 
prof. PhDr. Milan Hlavačka, CSc.; doc. Mgr. Jiří Hutečka, Ph.D.; doc. PhDr. Petr 
Chalupský, Ph.D.; prof. PhDr. Bohuslav Mánek, CSc.; doc. Mgr. Lukáš Novotný, M.A., 
Dr.phil. 
 
Interní členové: 
doc. PhDr. Šárka Bubíková, Ph.D.; doc. PaedDr. Monika Černá, Ph.D.; doc. Mgr. Tomáš 
Hejduk, Ph.D.; prof. PhDr. Petr Horák, CSc.; doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D.; prof. PhDr. Milena 
Lenderová, CSc.; doc. Mgr. Pavel Marek, Ph.D.; doc. MgA. Tomáš Petráň, Ph.D.; Mgr. 
Irena Reimannová, Ph.D.; prof. PhDr. Karel Rýdl, CSc.; PhDr. Ivo Říha, Ph.D.; MgA. 
Radomír Slovik; doc. PhDr. Martin Soukup, Ph.D.; prof. PhDr. Petr Vorel, CSc. 
 
Omluveni:  
prof. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D.; prof. PhDr. Tomáš Kasper, Ph.D.; prof. PhDr. Jiří 
Mikulec, CSc.; doc. PhDr. Naděžda Pelcová, CSc.; doc. Jakub Sirovátka, Dr.phil.; prof. 
PhDr. Vladimíra Spilková, CSc. 
 
Body k jednání:  

1. Uvítání 
2. Souhlas VR FF UPCE s Pravidly pro distanční jednání a hlasování VR FF UPCE 

formou videokonference 
3. Schválení programu zasedání 
4. Návrh žádosti o prodloužení akreditace DSP Filosofie 
5. Návrh žádosti o prodloužení akreditace DSP Philosophy 
6. Různé 

 
ad 1, 2) Uvítání. Souhlas VR FF UPCE s Pravidly pro distanční jednání a hlasování VR 
FF UPCE formou videokonference 
 
Pan děkan přivítal přítomné a seznámil je s pravidly distančního jednání. Pravidla byla 
předem zaslána spolu s materiály k projednání. Hlasování probíhalo za pomoci nástroje 
Forms v systému MS Teams. 
 
Na začátku jednání bylo přítomno 20 členů vědecké rady z celkových 28 členů. 
 
Usnesení: 
Vědecká rada FF UPCE souhlasí s navrženými Pravidly pro distanční jednání a hlasování 
VR FF UPCE formou videokonference. 
 
Hlasování: 20-0-0 (prof. Lenderová a prof. Rýdl hlasovali ústně) 
 
ad 3) Schválení programu zasedání 
 
K předloženému programu zasedání nikdo nevznesl připomínky. 
 
Usnesení:  
Vědecká rada Fakulty filozofické UPCE schvaluje program zasedání. 
 



Hlasováni: 19-0-0 (prof. Lenderová a prof. Rýdl hlasovali ústně; prof. Mánek nehlasoval – 
problém s připojením) 
 
ad 4) Návrh žádosti o prodloužení akreditace DSP Filosofie 
ad 5) Návrh žádosti o prodloužení akreditace DSP Philosophy 
 
Jelikož oba studijní programy spolu úzce souvisí, bylo o návrzích akreditace DSP Filosofie 
a DSP Philosophy informováno současně. Krátce promluvil děkan Kubeš a doplnil ho 
proděkan Hejduk, který je zároveň navržen jako garant doktorského studijního programu 
Filosofie. 
 
Stávající akreditace DSP Filosofie byla získána 4. června 2019 s platností na pět let s tím, že 
v dubnu 2022 bude předložena kontrolní zpráva. Na začátku roku 2022 došlo ke změně 
garanta, když doc. Prázného nahradil doc. Beran. V nové navrhované žádosti dochází ke 
změně garanta u české varianty doktorského programu, kterým by se stal doc. Hejduk, který 
taktéž splňuje standardy NAÚ kladené na garanty těchto studijních programů. Garantem 
DSP Philosophy zůstává doc. Beran. 
 
Dále se v návrhu DSP Filosofie zmenšil počet předmětů, které musejí doktorandi absolvovat, 
na pět, a to v reakci na připravovanou novelu VŠ zákona, abychom zajistili dostudování ve 
standardní době studia. Studijní program budou zajišťovat čtyři zdejší docenti a tři odborní 
asistenti s perspektivou habilitace v několika málo letech a v oborové radě je doplní dva 
externí docenti a jeden profesor. 
 
V DSP Philosophy budou doktorandi muset podle návrhu absolvovat šest předmětů. Studijní 
program bude zajišťovat sedm zdejších docentů a tři odborní asistenti s perspektivou 
habilitace v několika málo letech a v oborové radě je doplní dva externí docenti a jeden 
profesor. O akreditaci mají zájem studenti z celého světa, každoročně se do prvního ročníku 
zapisuje několik doktorandů (momentálně byli ze šesti přihlášených přijati dva, kteří začnou 
studovat v AR 2023/24). 
 
13.20 připojení doc. Ebelové, přítomno 21 členů 
 
Usnesení a hlasování poté proběhlo ke každému návrhu zvlášť.  
 
Návrh žádosti o prodloužení akreditace DSP Filosofie 
 
Usnesení: 
Vědecká rada FF UPCE projednala a schválila Návrh žádosti o prodloužení akreditace 
doktorského studijního programu Filosofie a doporučuje děkanovi jeho postoupení rektorovi 
UPCE k dalšímu projednání v rámci Rady pro vnitřní hodnocení UPCE. 
 
Hlasování: 20-0-0 (prof. Lenderová hlasovala ústně; prof. Mánek nehlasoval – problém 
s připojením) 
 
Návrh žádosti o prodloužení akreditace DSP Philosophy 
 
Usnesení: 
Vědecká rada FF UPCE projednala a schválila Návrh žádosti o prodloužení akreditace 
doktorského studijního programu Philosophy a doporučuje děkanovi jeho postoupení 
rektorovi UPCE k dalšímu projednání v rámci Rady pro vnitřní hodnocení UPCE. 
 
Hlasování: 20-0-0 (prof. Lenderová hlasovala ústně; prof. Mánek nehlasoval – problém 
s připojením) 
 



13.32 připojení prof. Hlavačky a opětovné připojení prof. Mánka, přítomno 22 členů 
 
ad 6) Různé 
 
Pan děkan informoval o Výroční zprávě o činnosti FF UPCE. Fakulta udělala obrovský skok 
v počtu výsledků nahlášených do RIV. Jejich počet se oproti loňskému roku zdvojnásobil na 
více než 220 položek. Nejvíce výsledky přispěli pracovníci Ústavu historických věd (73) 
a Katedry filosofie a religionistiky (63).  
 
Dále informoval o probíhajícím jednání o zapojení FF UPCE do výzev OP JAK. Projekty 
budou vypracovány během podzimních měsíců. 
 
Další zasedání VR FF UPCE (poslední v tomto funkčním období děkana) proběhne 19. října 
od 13 hod ve velké zasedací místnosti rektorátu UPCE. 
 
 
 
V Pardubicích dne 23. 6. 2023                                          doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D. 
Zapsala: Dita Jančaříková                                děkan Fakulty filozofické Univerzity Pardubice 
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